
                                                                         

 
Kursens namn: Karriärövergångar ur ett samhälls- och organisationsperspektiv 
Termin: HT 2023 
Ladokkod: AV701G 
Kursansvarig: Peter Gladoic Håkansson 
Antal registrerade studenter: 23 
Antal studenter som besvarat den summativa kursvärderingen: 3 
 

Genomförande Sätt X 
 

Föregående kursrapport är kommuni-
cerad i samband med kursstart 
 

 

Tidig dialog om förväntningar på kur-
sen 
 

X 

Formativ kursvärdering 
 

 

Summativ kursvärdering 
 

X 

Återkoppling till studenterna   

 
 
Utvärderingsformer 
Studenterna gavs möjlighet att besvara en summativ enkät efter kursen. Enkäten lades ut på Canvas. 
 
 
Sammanfattning av studenternas kursvärderingar 
  

 I mycket liten utsträck-
ning 

I mycket stor utsträckning 
 

 
1 2 3 4 5 6 Antal svar 

I vilken utsträckning anser du dig ha uppnått kur-
sens lärandemål? 

0 0 0 2 1 0 3 

I vilken utsträckning anser du att kursens arbets-
former/ läraktiviteter har varit ett stöd i ditt lä-
rande för att kunna uppnå lärandemålen? 

0 0 0 1 2 0 3 

I vilken utsträckning anser du att kursens exam-
inationsformer gett dig möjlighet att visa hur väl 
du uppnått lärandemålen? 

0 0 0 1 0 2 3 

I vilken utsträckning anser du att kursen som 
helhet har uppfyllt dina förväntningar? 

0 0 0 1 1 1 3 

I vilken utsträckning har kursen gett dig möjlighet 
att ta ansvar för eget lärande? 

0 0 0 0 1 2 3 

 
 
Kursen ges för andra gången på magisterprogrammet Arbetsvetenskap med inriktning mot Karriärutveckl-
ing. Vi gjorde en hel del förändringar inför andra rundan – bl.a. med ett nytt moment med ett litteratursemi-
narium om arbetsvetenskapens klassiker, samt gav skrivuppgiften längre tid.  



Ett problem var att 23 studenter var registrerade på kursen, men många hoppade av relativt snart efter 
kursstart och endast tre har besvarat kursutvärderingen. Med så svar är det svårt att dra några slutsatser.  
 
 
Sammanfattning av lärarlagets utvärdering och åtgärdsplan 
Det är ett problem att många hoppar av kursen. Nästa år kommer kursen att gå på halvdistans. Då hop-
pas vi att fler studenter ska söka och bli kvar på utbildningen. 
En generell känsla och även en kommentar från studenterna är att studenterna är ovana vid det akade-
miska skrivandet. Här måste vi sätta in lite mer resurser, annars kommer det att bli ett hinder för studen-
terna framöver. 
 


